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Møteprotokoll 
 
 
Utval: Fylkestinget 
Møtestad: Hotel Union Geiranger 
Dato: 23.04.2025 - 24.04.2025 
  

 
 
Faste medlemer som møtte: Funksjon Representerer 
Anders Riise Fylkesordførar H 
Monica Molvær Medlem H 
Trygve Grydeland Medlem H 
Leif Bjarne Ersnes Medlem H 
Lene Vadseth Larsgård Medlem H 
Bente Bruun Medlem H 
Carl-Henrik Myrseth Moltumyr Medlem H 
Jessica Gärtner Medlem H 
Torgeir Dahl Medlem H 
Frank Edvard Sve Medlem FRP 
Geir Asle Stenseth Medlem FRP 
Anne Marie Fiksdal Fylkesvaraordførar FRP 
Gro Anita Loen Sve Medlem FRP 
Knut Erik Engh Medlem FRP 
Joakim Myklebost Tangen Medlem FRP 
Lovise Nikoline Voldsund Medlem FRP 
Håkon Lykkebø Strand Medlem FRP 
Line Hatmosø Hoem Medlem AP 
Geir Ove Leite Medlem AP 
Hanne Notøy Medlem AP 
Erling Vestre Medlem AP 
Eirin Andersen Gravem Medlem AP 
Jens Aklestad Medlem AP 
Hege Merethe Gagnat Medlem AP 
Fredric Holen Bjørdal Medlem AP 
Per Ivar Lied Medlem SP 
Tove Henøen Medlem SP 
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Faste medlemer som møtte: Funksjon Representerer 
Dordi Boksasp Lerum Medlem SP 
Yvonne Wold Medlem SV 
Marit Aklestad Medlem SV 
Anders Lindbeck Medlem SV 
Randi Walderhaug Frisvoll Medlem KRF 
Victoria Smenes Medlem KRF 
Pål Farstad Medlem V 
Lena Marie Landsverk Medlem V 
Nils Olav Moen Medlem INP 
Hans Kjetil Knutsen Medlem SUNML 
Jonas Maas Nilsen Medlem MDG 
Silje Alise Ness Medlem UAVH 
Bjarne Kvalsvik Medlem KDL 
Stig Anders Stensvik Ohrvik Medlem NML 
 
Forfall Representerer Varamedlem Representerer 
Hans Olav Myklebust FRP Roger Bach FRP 
Inger Lise Nerland Skogstad FRP Oskar Grimstad FRP 
Harry Valderhaug KRF Dorte Klokk KRF 
Henrik Stensønes SP Odd Helge Gangstad SP 
Lisa Alvestad SP Sølvi Dimmen SP 
Finn Arne Follestad UAVH Mary Synnøve 

Langnes 
UAVH 

 
 
Frå sekretariatet: 

 
Inhabil Sak Varamedlem Merknad 
Sølvi Dimmen 07/25        
Anne Marie Fiksdal 17/25  Styreleiar Sørsida 

Eiendomsselskap 2 AS 
Randi Walderhaug Frisvoll 17/25  Styremedlem i Tingvoll 

Økopark 
 
  

Kari Rundmo 
Rådgivar 
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Frå administrasjonen møtte på heile eller delar av møtet: 
Toril Hovdenak fylkeskommunedirektør 
Jesper Wiig samferdselsdirektør 
Erik Brekken kompetanse- og næringsdirektør 
Heidi-Iren Wedlog Olsen kulturdirektør 
Tone Nord tannhelsedirektør 
Finn Lervik juridisk sjef 

  
 
 
Fylkestinget tok til onsdag 23. april 2025 kl. 13.00, Hotel Union Geiranger under leiing av 
fylkesordførar Anders Riise. 
  
Innkallinga blei samrøystes godkjent.  
  
Monica Molvær (H) hadde permisjon kl. 13.00 - 15.15. 
  
Fylkestinget blei lovleg sett med 46 medlemer.  
  
 
 
Pål Farstad (V) og Geir Stenseth (FRP) blei samrøystes valde til å godkjenne protokollen saman 
med fylkesordføraren.  
  
 
 
Til saklista:  
Saklista med endringar blei godkjent. Sakene blei behandla i den rekkefølge dei er protokollert. 
  
Program blei godkjent.  
  
Fylkestinget gav sin tilslutning til at ungdomspanelet ved Iver Aarebrot får talerett i fylkestingets 
sak 5/25. 
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Utdeling av Årets Bedrift 
Leder av kompetanse- og næringsutvalget Geir Stenseth presenterer prisvinneren Bauta Group. 
Fylkesordføreren deler ut prisen og prisvinneren takka for prisen. 
 
 
Utdeling av Inkludering- og mangfaldprisen  
Leder av kultur- og folkehelseutvalget Jessica Gärtner presenterte prisvinneren Langset Mek 
AS. Fylkesordføreren delte ut prisen og prisvinneren takka for prisen. 
  
 
 
Orientering  
Prosjektleiar Hanna Nyborg Storm frå Telemarksforsking orienterte om frivilligheita i Møre og 
Romsdal. Orientering gav ikkje grunnlag for å fatte vedtak. 
  
Samferdselsdirektør Jesper Wiig orienterte om rassikringa i Geiranger. Orienteringa gav ikkje 
grunnlag for å fatte vedtak. 
  
Møte slutt kl. 17.50. 
  
  
 
 
 
Fylkestinget tok til torsdag 24. april 2025 kl. 09.00, Hotel Union Geiranger under leiing av 
fylkesordførar Anders Riise.  
  
Endringar i samansetninga går fram av sidene 1 og 2 - 47 voterande. 
  
 
Møte slutt kl. 14.45. 
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Saksliste 
Saksnr Sakstittel Ikkje offentleg 
PS-01/25 Undersøking av Møre og Romsdal fylkeskommune si 

saksbehandling og oppfølging av politiske vedtak - rapport 

 

PS-02/25 Reglement for kontrollutvalet for perioden 2025 - 2027 
 

PS-03/25 Årsmelding 2024 - kontrollutvalet i Møre og Romsdal 
fylkeskommune 

 

PS-04/25 Framtidig sekretariatsmodell for kontrollutvalet i Møre og 
Romsdal fylkeskommune 

 

PS-05/25 Val av organ for medverknad for ungdom - ungdomspanelet 
 

PS-06/25 Endring av namn på Ungdomspanelet 
 

PS-07/25 Etablering av kompetanseklinikk i Søre Sunnmøre 
kompetanseregion 

 

PS-08/25 Avvikling av eigarskap i Nasjonalt Vindenergisenter Smøla 
 

PS-09/25 Utnytting av batterikapasitet i ein beredsskapsituasjon 
 

PS-10/25 Skaparkraft - Årsrapport 2024 
 

PS-13/25 Status overtaking av veglys 
 

PS-16/25  Rekneskap med resultatvurdering og årsmelding for 2024 
 

PS-17/25 Endring av budsjettet for 2025 
 

PS-11/25 Trollstigen - konseptval for varig sikring etter Forprosjekt 1.0 
 

PS-12/25 Prinsipiell tilslutning til bompengefinansiering av sikring og 
utbetring av fv. 63 Trollstigen 

 

PS-14/25 Vidare planlegging for kryssing av Nørdre Vaulen i Herøy 
kommune, fv. 5876 

 

PS-15/25 Bygdevekstavtale mellom Staten v/Kommunal- og 
distriktsdepartementet,  Møre og Romsdal fylkeskommune og 
pilotkommunane Aure og Smøla 

 

IP-01/25 Interpellasjon frå Jonas Maas Nilsen, MDG - digitale løsninger og 
teknologisk avhengighet i ei utrygg tid 

 

IP-02/25 Interpellasjon frå Dordi Boksasp Lerum (SP) - EU – eit dårleg 
alternativ for Noreg og Møre og Romsdal 

 

IP-03/25 Interpellasjon frå Dordi Boksasp Lerum (SP) - Russetid - ikkje 
rusetid 

 

SP-01/25 Spørsmål frå Marit Aklestad (SV) - kultur- og museumstilbod for 
ungdom i vidaregåande skule 

 

RS-01/25 Behandling av spørsmål og interpellasjoner i folkevalde organ 
 

RS-02/25 Saker til oppfølging fra fylkesutvalet og fylkestinget - korrigert 
april 2025 

 

PS-18/25 Tilsetting av elev- og lærlingombod Off.lova § 25 1. 
ledd 
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PS 01/25 Undersøking av Møre og Romsdal fylkeskommune si saksbehandling og 
oppfølging av politiske vedtak - rapport 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1. Fylkestinget tek rapport etter gjennomført undersøking av Møre og Romsdal 
fylkeskommune si saksbehandling og oppfølging av politiske vedtak til etterretning. 

2. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektør om å sette i gang tiltak for å følgje opp 
tilrådingane under, som er basert på anbefalingane i rapporten: 
A.    Vidareutvikle mal og rettleiar for utgreiing av politiske saker for å sikre at alle 
relevante forhold blir vurdert og tydeleg omtala i politiske saksutgreiingar. 
B.    Ferdigstille utbetringa av lista som gir oversyn over dei sakene 
fylkesadministrasjonen skal følgje opp slik at det blir tydeleg for politikarane og publikum 
når saker er forventa klare og kva som ev. kan eller har medført endringar i         planane. 
C.    Etablere skriftlege rutinar som omtaler korleis og i kva tilfelle politiske organ skal 
informerast om avvik når det gjeld kostnader, framdrift eller andre utfordringar knytt til 
iverksetting og oppfølging. 
D.    Sikre etterleving av forvaltningslova og offentleglova i saksbehandling om 
skuleskyss, i samsvar med Statsforvaltar sin tilbakemelding. 
E.    Sørge for å vurdere kven som bli berørt av vedtak slik at desse blir informert og 
involvert i samsvar med god forvaltningsskikk. 

3. Fylkestinget ber og om at fylkeskommunedirektøren lagar ein prioritert handlingsplan til 
kontrollutvalet innan 15.08.2025, som viser kva tiltak som skal settast i verk for å følgja 
opp anbefalingane i rapporten, når tiltaka skal settast i verk og kven som skal ha 
ansvaret for iverksettinga. 

 
Behandling 
 
Birte Bjørkelo frå Deloitte AS presenterte rapporten “Undersøking av Møre og Romsdal 
fylkeskommune si saksbehandling og oppfølging av politiske vedtak". 
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Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Kontrollutvalet - 02.04.2025 

For: 46 stemmer (100%) - AP 8, FRP 10, H 8, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  

 

Kontrollutvalet , 02.04.2025 - 22/25 
Innstilling: 

1. Fylkestinget tek rapport etter gjennomført undersøking av Møre og Romsdal 
fylkeskommune si saksbehandling og oppfølging av politiske vedtak til etterretning. 

2. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektør om å sette i gang tiltak for å følgje opp 
tilrådingane under, som er basert på anbefalingane i rapporten: 
A.    Vidareutvikle mal og rettleiar for utgreiing av politiske saker for å sikre at alle 
relevante forhold blir vurdert og tydeleg omtala i politiske saksutgreiingar. 
B.    Ferdigstille utbetringa av lista som gir oversyn over dei sakene 
fylkesadministrasjonen skal følgje opp slik at det blir tydeleg for politikarane og publikum 
når saker er forventa klare og kva som ev. kan eller har medført endringar i planane. 
C.    Etablere skriftlege rutinar som omtaler korleis og i kva tilfelle politiske organ skal 
informerast om avvik når det gjeld kostnader, framdrift eller andre utfordringar knytt til 
iverksetting og oppfølging. 
D.    Sikre etterleving av forvaltningslova og offentleglova i saksbehandling om 
skuleskyss, i samsvar med Statsforvaltar sin tilbakemelding. 
E.    Sørge for å vurdere kven som bli berørt av vedtak slik at desse blir informert og 
involvert i samsvar med god forvaltningsskikk. 

3. Fylkestinget ber og om at fylkeskommunedirektøren lagar ein prioritert handlingsplan til 
kontrollutvalet innan 15.08.2025, som viser kva tiltak som skal settast i verk for å følgja 
opp anbefalingane i rapporten, når tiltaka skal settast i verk og kven som skal ha 
ansvaret for iverksettinga. 

 
 
Forslag til innstilling: 

1. Fylkestinget tek rapport etter gjennomført undersøking av Møre og Romsdal 
fylkeskommune si saksbehandling og oppfølging av politiske vedtak til etterretning. 

2. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektør om å sette i gang tiltak for å følgje opp 
tilrådingane under, som er basert på anbefalingane i rapporten: 
A.    Vidareutvikle mal og rettleiar for utgreiing av politiske saker for å sikre at alle 
relevante forhold blir vurdert og tydeleg omtala i politiske saksutgreiingar. 
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B.    Ferdigstille utbetringa av lista som gir oversyn over dei sakene 
fylkesadministrasjonen skal følgje opp slik at det blir tydeleg for politikarane og publikum 
når saker er forventa klare og kva som ev. kan eller har medført endringar i planane. 
C.    Etablere skriftlege rutinar som omtaler korleis og i kva tilfelle politiske organ skal 
informerast om avvik når det gjeld kostnader, framdrift eller andre utfordringar knytt til 
iverksetting og oppfølging. 
D.    Sikre etterleving av forvaltningslova og offentleglova i saksbehandling om 
skuleskyss, i samsvar med Statsforvaltar sin tilbakemelding. 
E.    Sørge for å vurdere kven som bli berørt av vedtak slik at desse blir informert og 
involvert i samsvar med god forvaltningsskikk. 

3. Fylkestinget ber og om at fylkeskommunedirektøren lagar ein prioritert handlingsplan til 
kontrollutvalet innan 15.08.2025, som viser kva tiltak som skal settast i verk for å følgja 
opp anbefalingane i rapporten, når tiltaka skal settast i verk og kven som skal ha 
ansvaret for iverksettinga. 

 
 
 
 
 
PS 02/25 Reglement for kontrollutvalet for perioden 2025 - 2027 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget vedtek «Reglement for kontrollutvalet for perioden 2025 - 2027» for Møre og 
Romsdal fylkeskommune, slik det ligg føre. 

 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Kontrollutvalet - 06.02.2025 

For: 46 stemmer (100%) - AP 8, FRP 10, H 8, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  
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Kontrollutvalet , 06.02.2025 - 09/25 
Tilråding: 

Fylkestinget vedtek «Reglement for kontrollutvalet for perioden 2025 - 2027» for Møre og 
Romsdal fylkeskommune, slik det ligg føre. 

 
 
Forslag til vedtak: 

Fylkestinget vedtek «Reglement for kontrollutvalet for perioden 2025 - 2027» for Møre og 
Romsdal fylkeskommune, slik det ligg føre. 

 
 
 
 
 
PS 03/25 Årsmelding 2024 - kontrollutvalet i Møre og Romsdal fylkeskommune 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget godkjenner årsmelding 2024 for kontrollutvalet i Møre og Romsdal fylkeskommune. 

 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Kontrollutvalet - 04.03.2025 

For: 46 stemmer (100%) - AP 8, FRP 10, H 8, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  

 

Kontrollutvalet , 04.03.2025 - 17/25 
Innstilling: 

Fylkestinget godkjenner årsmelding 2024 for kontrollutvalet i Møre og Romsdal fylkeskommune. 
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Forslag til innstilling: 

Fylkestinget godkjenner årsmelding 2024 for kontrollutvalet i Møre og Romsdal fylkeskommune. 

 
 
 
PS 04/25 Framtidig sekretariatsmodell for kontrollutvalet i Møre og Romsdal 
fylkeskommune 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1. Møre og Romsdal fylkeskommune vel å tilsette eigen kontrollsjef for kontrollarbeidet i 
fylkeskommunen. 

2. Kontrollsjefen rapporterer til kontrollutvalet, og får sine instruksar av utvalet. 

3. Fylkestinget gjev kontrollutvalet fullmakt til å starte arbeidet med tilsetting av ny 
kontrollsjef med tanke på tilsetting i desember tinget 2025. 

4. Fylkestinget ber kontrollutvalet halde fram arbeidet om samarbeid mellom 
kontrollutvalssekretariata i Møre og Romsdal. 

 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Kontrollutvalet - 06.02.2025 

For: 44 stemmer (96%) - AP 8, FRP 10, H 8, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 4, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 1 

Mot: 2 stemmer (4%) - SP 1, V 1 

Stemmer:  
Lena Marie Landsverk (V) 
Sølvi Dimmen (SP) 
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Kontrollutvalet , 06.02.2025 - 08/25 
Tilråding 

1. Møre og Romsdal fylkeskommune vel å tilsette eigen kontrollsjef for kontrollarbeidet i 
fylkeskommunen. 

2. Kontrollsjefen rapporterer til kontrollutvalet, og får sine instruksar av utvalet. 

3. Fylkestinget gjev kontrollutvalet fullmakt til å starte arbeidet med tilsetting av ny 
kontrollsjef med tanke på tilsetting i desember tinget 2025. 

4. Fylkestinget ber kontrollutvalet halde fram arbeidet om samarbeid mellom 
kontrollutvalssekretariata i Møre og Romsdal. 

 
 
Forslag til innstilling 

1. Møre og Romsdal fylkeskommune vel å tilsette eigen kontrollsjef for kontrollarbeidet i 
fylkeskommunen. 

2. Kontrollsjefen rapporterer til kontrollutvalet, og får sine instruksar av utvalet. 

3. Fylkestinget gjev kontrollutvalet fullmakt til å starte arbeidet med tilsetting av ny 
kontrollsjef med tanke på tilsetting i desember tinget 2025. 
  

Forslag til vedtak 

Sekretariatet deltek i arbeidet om samarbeid mellom kontrollutvalssekretariata i Møre og 
Romsdal framover. 
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PS 05/25 Val av organ for medverknad for ungdom - ungdomspanelet 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Møre og Romsdal fylkeskommune gjer følgjande val til organ for medverknad for ungdom - 
ungdomspanelet: 

Leiar (1år) Iver Aarebrot, 17 år (Haram kommune) 

Nestleiar: (1år) Lisa Marie Nikolaisen Roald, 17 år (Giske kommune) 

Medlem: (1.år) Linda Mordal, 16 år (Hustadvika kommune) 

Medlem: (1.år) Ida Fjerstad,18 år (Kristiansund kommune) 

Medlem: (2 år)  Kasper Dalhaug, 18 år (Volda kommune)  

Medlem: (2 år) Thanura Premakumar , 16 år (Hareid kommune)  

Medlem: (2 år) Paul Roth, 15 år (Aure kommune)  

Medlem: (2 år) Olivier Karkoszka, 18 år (Sula kommune) 

Medlem: (2 år) Sandra Hjelvik, 18 år (Vestnes Varfjell IL)  

 

Vara nr. 1: (1 år) Sara Hasselø Berg, 17 år (Molde kommune) 

Vara nr. 2: (1 år) Marius Ringstad, 16 år (Kristiansund kommune) 

Vara nr. 3: (1 år) Leni Blank, 16 år (Ungdomsklubben Aukra) 

Vara nr. 4: (1 år) Kenni Dogbey, 17 år (Vestnes kommune)  

Vara nr. 5: (1 år) Anders Krogset, 15 år (Molde kommune) 

  

 
Behandling 
 
Monica Molvær (H) tok sete - 47 voterande. 
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Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025 

For: 47 stemmer (100%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  

 

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 31/25 
Innstilling: 

Møre og Romsdal fylkeskommune gjer følgjande val til organ for medverknad for ungdom - 
ungdomspanelet: 

Medlem (tilrådd leiar) (1år) Iver Aarebrot, 17 år (Haram kommune) 

Nestleiar: (tilrådd nestleiar) (1år) Lisa Marie Nikolaisen Roald, 17 år (Giske kommune) 

Medlem: (1.år) Linda Mordal, 16 år (Hustadvika kommune) 

Medlem: (1.år) Ida Fjerstad,18 år (Kristiansund kommune) 

Medlem: (2 år)  Kasper Dalhaug, 18 år (Volda kommune)  

Medlem: (2 år) Thanura Premakumar , 16 år (Hareid kommune)  

Medlem: (2 år) Paul Roth, 15 år (Aure kommune)  

Medlem: (2 år) Olivier Karkoszka, 18 år (Sula kommune) 

Medlem: (2 år) Sandra Hjelvik, 18 år (Vestnes Varfjell IL)  

  

Vara nr. 1: (1 år) Sara Hasselø Berg, 17 år (Molde kommune) 

Vara nr. 2: (1 år) Marius Ringstad, 16 år (Kristiansund kommune) 

Vara nr. 3: (1 år) Leni Blank, 16 år (Ungdomsklubben Aukra) 

Vara nr. 4: (1 år) Kenni Dogbey, 17 år (Vestnes kommune)  

Vara nr. 5: (1 år) Anders Krogset, 15 år (Molde kommune) 
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Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

Møre og Romsdal fylkeskommune gjer følgjande val til organ for medverknad for ungdom - 
ungdomspanelet: 

Medlem (tilrådd leiar) (1år) Iver Aarebrot, 17 år (Haram kommune) 

Nestleiar: (tilrådd nestleiar) 
(1år) 

Lisa Marie Nikolaisen Roald, 17 år (Giske kommune) 

Medlem: (1.år) Linda Mordal, 16 år (Hustadvika kommune) 

Medlem: (1.år) Ida Fjerstad,18 år (Kristiansund kommune) 

Medlem: (2 år)  Kasper Dalhaug, 18 år (Volda kommune)  

Medlem: (2 år) Thanura Premakumar , 16 år (Hareid kommune)  

Medlem: (2 år) Paul Roth, 15 år (Aure kommune)  

Medlem: (2 år) Olivier Karkoszka, 18 år (Sula kommune) 

Medlem: (2 år) Sandra Hjelvik, 18 år (Vestnes Varfjell IL)  

  

Vara nr. 1: (1 år) Sara Hasselø Berg, 17 år (Molde kommune) 

Vara nr. 2: (1 år) Marius Ringstad, 16 år (Kristiansund kommune) 

Vara nr. 3: (1 år) Leni Blank, 16 år (Ungdomsklubben Aukra) 

Vara nr. 4: (1 år) Kenni Dogbey, 17 år (Vestnes kommune)  

Vara nr. 5: (1 år) Anders Krogset, 15 år (Molde kommune) 
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PS 06/25 Endring av namn på Ungdomspanelet 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget vedtek at nytt namn på fylkeskommunen sitt organ for medverknad for ungdom er 
Ungdommens fylkesråd. Reglement for Ungdomspanelet og Reglement for Ungdommens 
fylkesting blir oppdatert med det nye namnet. 

 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025 

For: 47 stemmer (100%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  

 

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 32/25 
Innstilling: 

Fylkestinget vedtek at nytt namn på fylkeskommunen sitt organ for medverknad for ungdom er 
Ungdommens fylkesråd. Reglement for Ungdomspanelet og Reglement for Ungdommens 
fylkesting blir oppdatert med det nye namnet. 

 
 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

Fylkestinget vedtek at nytt namn på fylkeskommunen sitt organ for medverknad for ungdom er 
Ungdommens fylkesråd. Reglement for Ungdomspanelet og Reglement for Ungdommens 
fylkesting blir oppdatert med det nye namnet. 
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PS 07/25 Etablering av kompetanseklinikk i Søre Sunnmøre kompetanseregion 
 
 
Inhabile Varamedlem Merknad 
Sølvi Dimmen    
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1. Fylkestinget gir fylkeskommunedirektøren fullmakt til å planlegge kompetanseklinikk for 
Søre Sunnmøre lokalisert i Volda eller Ørsta sentrum. Klinikken skal plasserast i 
nærleiken av kollektivknutepunkt og utdanningsinstitusjonar. 

2. Det skal utarbeidast ein kravspesifikasjon og gjennomførast ein open konkurranse. 
Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren kome tilbake til fylkesutvalet med ei endeleg 
sak når finansiering av prosjektet er vurdert og er klar for utlysing. 

 
Behandling 
Habilitet jf. fvl. § 6 2. ledd - Sølvi Dimmen, foreslått av Torgeir Dahl, Høyre 
Sølvi Dimmen er inhabil i saken, ref Forvaltningslovens paragraf 6. 2. ledd. 
 
 

Kompetansetannklinikk i Volda og distriktstannklinikk i Ørsta, foreslått av Dordi Boksasp 
Lerum, Senterpartiet 
1. Fylkestinget gir fylkeskommunedirektøren fullmakt til å planleggje kompetanseklinikk for Søre 
Sunnmøre lokalisert til Volda.  
2. Fylkestinget opprettheld distriktstannklinikken i Ørsta.  
3. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren komme tilbake til finansiering av prosjektet når 
det er gjort ei utgreiing med kostnadsberekning. 
4. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren vurdere ein kontorhub for andre 
fylkeskommunale arbeidsplasser, lokalisert til Ivar Aasen kvartalet i Volda.  
 
 

Kompetanse klinikk , foreslått av Bjarne Kvalsvik, Kyst- og distriktslista for Møre og Romsdal 
Det må sjåast på alternativ for lokalisering både i Ørsta, Volda og i området Garnes/Myrvåg. 
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Sølvi Dimmen (SP) fremma spørsmål om sin habilitet som ordførar i Volda kommune og Volda 
kommune er eigar av Volda Utvikling AS. Dimmen gjekk frå under røystinga.  

  

Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Habilitet jf. fvl.  § 6 2. ledd - Sølvi Dimmen  
Torgeir Dahl (H) 

For: 26 stemmer (57%) - FRP 10, H 9, KDL 1, MDG 1, SUNML 1, SV 2, UAVH 2 

Mot: 20 stemmer (43%) - AP 8, INP 1, KRF 3, NML 1, SP 4, SV 1, V 2 

Stemmer:  
Eirin Andersen Gravem (AP) 
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Line Hatmosø Hoem (AP) 
Odd Helge Gangstad (SP) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Tove Henøen (SP) 
Per Ivar Lied (SP) 
Nils Olav Moen (INP) 
Lena Marie Landsverk (V) 
Dorte Klokk (KRF) 
Randi Walderhaug Frisvoll (KRF) 
Victoria Smenes (KRF) 
Hanne Notøy (AP) 
Fredric Holen Bjørdal (AP) 
Pål Farstad (V) 
Erling Vestre (AP) 
Geir Ove Leite (AP) 
Jens Aklestad (AP) 
Hege Merethe Gagnat (AP) 
Anders Lindbeck (SV) 

-------------------------------------------- 

Votering nr 2 - Votering over punkter 

Punkt: Forslag frå Dordi Boksasp Lerum (SP) punkt 1 

For: 17 stemmer (37%) - AP 7, MDG 1, NML 1, SP 4, SV 2, UAVH 1, V 1 

Stemmer:  
Per Ivar Lied (SP) 
Jonas Maas Nilsen (MDG) 
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
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Geir Ove Leite (AP) 
Line Hatmosø Hoem (AP) 
Yvonne Wold (SV) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Hege Merethe Gagnat (AP) 
Tove Henøen (SP) 
Jens Aklestad (AP) 
Lena Marie Landsverk (V) 
Hanne Notøy (AP) 
Silje Alise Ness (UAVH) 
Anders Lindbeck (SV) 
Eirin Andersen Gravem (AP) 
Erling Vestre (AP) 
Odd Helge Gangstad (SP) 

Mot: 29 stemmer (63%) - AP 1, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, SUNML 1, SV 1, UAVH 1, V 1 

-------------------------------------------- 

Votering nr 3 - Votering over punkter 

Punkt: Forslag frå Dordi Boksasp Lerum (SP) punkt 2 

For: 9 stemmer (20%) - MDG 1, NML 1, SP 4, SV 1, UAVH 1, V 1 

Stemmer:  
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Per Ivar Lied (SP) 
Jonas Maas Nilsen (MDG) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Silje Alise Ness (UAVH) 
Tove Henøen (SP) 
Odd Helge Gangstad (SP) 
Anders Lindbeck (SV) 
Lena Marie Landsverk (V) 

Mot: 37 stemmer (80%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, SUNML 1, SV 2, UAVH 1, V 1 

-------------------------------------------- 

Votering nr 4 - Votering over punkter 

Punkt: Forslag frå Dordi Boksasp Lerum (SP) punkt 3 

For: 17 stemmer (37%) - AP 7, MDG 1, NML 1, SP 4, SV 2, UAVH 1, V 1 

Stemmer:  
Line Hatmosø Hoem (AP) 
Anders Lindbeck (SV) 
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Per Ivar Lied (SP) 
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Jonas Maas Nilsen (MDG) 
Silje Alise Ness (UAVH) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Odd Helge Gangstad (SP) 
Geir Ove Leite (AP) 
Hege Merethe Gagnat (AP) 
Lena Marie Landsverk (V) 
Eirin Andersen Gravem (AP) 
Tove Henøen (SP) 
Jens Aklestad (AP) 
Erling Vestre (AP) 
Yvonne Wold (SV) 
Hanne Notøy (AP) 

Mot: 29 stemmer (63%) - AP 1, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, SUNML 1, SV 1, UAVH 1, V 1 

-------------------------------------------- 

Votering nr 5 - Votering over punkter 

Punkt: Forslag frå Dordi Boksasp Lerum (SP) punkt 4 

For: 10 stemmer (22%) - MDG 1, NML 1, SP 4, SV 2, UAVH 1, V 1 

Stemmer:  
Per Ivar Lied (SP) 
Odd Helge Gangstad (SP) 
Jonas Maas Nilsen (MDG) 
Silje Alise Ness (UAVH) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Lena Marie Landsverk (V) 
Tove Henøen (SP) 
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Anders Lindbeck (SV) 
Marit Aklestad (SV) 

Mot: 36 stemmer (78%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, SUNML 1, SV 1, UAVH 1, V 1 

-------------------------------------------- 

Votering nr 6 - Votering over punkter 

Punkt: Innstilling frå fylkesutvalet punkt 1 og 2 

For: 31 stemmer (67%) - AP 1, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, SUNML 1, SV 1, UAVH 2, 
V 1 
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Mot: 15 stemmer (33%) - AP 7, NML 1, SP 4, SV 2, V 1 

Stemmer:  
Per Ivar Lied (SP) 
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Hege Merethe Gagnat (AP) 
Geir Ove Leite (AP) 
Jens Aklestad (AP) 
Tove Henøen (SP) 
Odd Helge Gangstad (SP) 
Line Hatmosø Hoem (AP) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Hanne Notøy (AP) 
Lena Marie Landsverk (V) 
Anders Lindbeck (SV) 
Eirin Andersen Gravem (AP) 
Erling Vestre (AP) 
Yvonne Wold (SV) 

-------------------------------------------- 

Votering nr 7 - Votering over punkter 

Punkt: Innstilling frå fylkesutvalet punkt 3 

For: 17 stemmer (37%) - AP 1, INP 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 4, SV 3, UAVH 1, V 2 

Stemmer:  
Fredric Holen Bjørdal (AP) 
Victoria Smenes (KRF) 
Dorte Klokk (KRF) 
Randi Walderhaug Frisvoll (KRF) 
Jonas Maas Nilsen (MDG) 
Tove Henøen (SP) 
Per Ivar Lied (SP) 
Odd Helge Gangstad (SP) 
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Pål Farstad (V) 
Lena Marie Landsverk (V) 
Marit Aklestad (SV) 
Silje Alise Ness (UAVH) 
Nils Olav Moen (INP) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Anders Lindbeck (SV) 
Yvonne Wold (SV) 
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Mot: 29 stemmer (63%) - AP 7, FRP 10, H 9, KDL 1, SUNML 1, UAVH 1 

-------------------------------------------- 

Votering nr 8 - Votering over forslag 

Forslag: Kompetanse klinikk  
Bjarne Kvalsvik (KDL) 

For: 10 stemmer (22%) - AP 4, FRP 1, INP 1, KDL 1, KRF 1, NML 1, V 1 

Stemmer:  
Nils Olav Moen (INP) 
Bjarne Kvalsvik (KDL) 
Geir Ove Leite (AP) 
Hanne Notøy (AP) 
Lena Marie Landsverk (V) 
Dorte Klokk (KRF) 
Eirin Andersen Gravem (AP) 
Erling Vestre (AP) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Lovise Nikoline Voldsund (FRP) 

Mot: 36 stemmer (78%) - AP 4, FRP 9, H 9, KRF 2, MDG 1, SP 4, SUNML 1, SV 3, UAVH 2, V 1 

 

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 33/25 
Innstilling:  

1. Fylkestinget gir fylkeskommunedirektøren fullmakt til å planlegge kompetanseklinikk for 
Søre Sunnmøre lokalisert i Volda eller Ørsta sentrum. Klinikken skal plasserast i 
nærleiken av kollektivknutepunkt og utdanningsinstitusjonar. 

2. Det skal utarbeidast ein kravspesifikasjon og gjennomførast ein open konkurranse. 
Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren kome tilbake til fylkesutvalet med ei endeleg 
sak når finansiering av prosjektet er vurdert og er klar for utlysing. 

3. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren vurdere ein kontorhub for andre 
fylkeskommunale arbeidsplassar, lokalisert til Ivar Aasen kvartalet i Volda. 

 
 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

1. Fylkestinget gir fylkeskommunedirektøren fullmakt til å planlegge kompetanseklinikk for 
Søre Sunnmøre lokalisert til Volda. 

2. Fylkeskommunedirektøren vil komme tilbake til finansiering av prosjektet når det er 
gjort ei utgreiing med kostnadsberekning. 
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PS 08/25 Avvikling av eigarskap i Nasjonalt Vindenergisenter Smøla 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1.   Fylkestinget vedtek at Møre og Romsdal fylkeskommune avviklar eigarskapen i Nasjonalt 
Vindenergisenter AS. 

2.   Fylkestinget gir fylkeskommunedirektøren fullmakt til å avhende 500 aksjar (33,33 prosent) 
vederlagsfritt til Smøla kommune.  

 
Behandling 
 
Sølvi Dimmen (SP) tok sete igjen - 47 voterande. 

  

Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025 

For: 47 stemmer (100%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  

 

Politisk eigarskapsutval, 20.03.2025 - 01/25 
Tilråding:   

1.   Fylkestinget vedtek at Møre og Romsdal fylkeskommune avviklar eigarskapen i Nasjonalt 
Vindenergisenter AS. 

2.   Fylkestinget gir fylkeskommunedirektøren fullmakt til å avhende 500 aksjar (33,33 prosent) 
vederlagsfritt til Smøla kommune.  

  

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 34/25 
Innstilling: 

1.   Fylkestinget vedtek at Møre og Romsdal fylkeskommune avviklar eigarskapen i Nasjonalt 
Vindenergisenter AS. 
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2.   Fylkestinget gir fylkeskommunedirektøren fullmakt til å avhende 500 aksjar (33,33 prosent) 
vederlagsfritt til Smøla kommune.  

 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

1.   Fylkestinget vedtek at Møre og Romsdal fylkeskommune avviklar eigarskapen i Nasjonalt 
Vindenergisenter AS. 

2.   Fylkestinget gir fylkeskommunedirektøren fullmakt til å avhende 500 aksjar (33,33 prosent) 
vederlagsfritt til Smøla kommune.  

 
 
 
PS 09/25 Utnytting av batterikapasitet i ein beredsskapsituasjon 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget tek saka til orientering. Arbeid med kraftforsyning og kraftberedskap må 
koordinerast av dei myndigheitene som har ansvar for dette. Fylkeskommunen skal innanfor sitt 
ansvarsområde og rammer sikre eigen beredskap. Om det blir aktuelt på sikt vil 
fylkeskommunen leggje til rette for utnytting av batterikapasitet der det er mogleg, både med 
omsyn til forsvarleg drift og økonomi. 

 
Behandling 
Utnytting av batterikapasitet i en beredskapssituasjon, og ved strømstans, foreslått av Nils 
Olav Moen, Industri- og Næringspartiet 

1. På alle nye fergeanbud. Blir det lagt opp til x antall ladepunkter ombord på fergene i 
Møre og Romsdal. (Generator drift) 

2. Ved oppsetting av nye batteripakker på land. Blir det og lagt tilrette for å kunne ladde 
busser, og andre viktige kjøretøy ved strømstans.  

3. Det kommer opp en ny politisk sak om kostnader. For å legge opp for ladepunkter på 
dagens el ferger. (Generator drift) 

4. Det kommer opp en ny politisk sak om kostnader. For å ta ut strøm til å lade busser, og 
andre andre viktige kjøretøy ved strømstans, fra batteripakker på 
fergekaier.  (Ambulanse Brannbiler Politi mfl) Når fergene går på generator drift. 
(Strømstans) 
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Votering nr 1 - Alternativ votering 

Utnytting av batterikapasitet i en beredskapssituasjon, og ved strømstans: 2 stemmer (4%) - 
INP 1, KDL 1  
Nils Olav Moen (INP) 

Stemmer:  
Nils Olav Moen (INP) 
Bjarne Kvalsvik (KDL) 

Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025: 45 stemmer (96%) - AP 8, FRP 10, H 9, KRF 3, MDG 1, 
NML 1, SP 5, SUNML 1, SV 3, UAVH 2, V 2 

 

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 35/25 
Innstilling: 

Fylkestinget tek saka til orientering. Arbeid med kraftforsyning og kraftberedskap må 
koordinerast av dei myndigheitene som har ansvar for dette. Fylkeskommunen skal innanfor sitt 
ansvarsområde og rammer sikre eigen beredskap. Om det blir aktuelt på sikt vil 
fylkeskommunen leggje til rette for utnytting av batterikapasitet der det er mogleg, både med 
omsyn til forsvarleg drift og økonomi. 

 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

Fylkestinget tek saka til orientering. Arbeid med kraftforsyning og kraftberedskap må 
koordinerast av dei myndigheitene som har ansvar for dette. Fylkeskommunen skal innanfor sitt 
ansvarsområde og rammer sikre eigen beredskap. Om det blir aktuelt på sikt vil 
fylkeskommunen leggje til rette for utnytting av batterikapasitet der det er mogleg, både med 
omsyn til forsvarleg drift og økonomi. 

 
 
 
PS 10/25 Skaparkraft - Årsrapport 2024 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget tek den vedlagte årsrapporten til orientering. 

 



 

Side 25 av 58 
 

Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025 

For: 46 stemmer (98%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 1, V 2 

Mot: 1 stemme (2%) - UAVH 1 

Stemmer:  
Mary Synnøve Langnes (UAVH) 

 

Kompetanse- og næringsutvalet, 18.03.2025 - 10/25 
Tilråding:    

Fylkestinget tek den vedlagte årsrapporten til orientering. 

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 36/25 
Innstilling: 

Fylkestinget tek den vedlagte årsrapporten til orientering. 

 
 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

Fylkestinget tek den vedlagte årsrapporten til orientering. 

 
 
 
 
 
PS 13/25 Status overtaking av veglys 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget tar saka til orientering.  

Fylkestinget legg til grunn prinsippet om at vegeigar også har ansvaret for veglys og ber 
fylkeskommunedirektør prioritere arbeidet med å overta ansvaret for veglys som i dag inngår i 
tilskotsordninga, i tråd med framdrifta skissert i saka.  
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Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025 

For: 47 stemmer (100%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  

 

Samferdselsutvalet, 12.03.2025 - 10/25 
Tilråding: 

Fylkestinget tar saka til orientering.  

Fylkestinget legg til grunn prinsippet om at vegeigar også har ansvaret for veglys og ber 
fylkeskommunedirektør prioritere arbeidet med å overta ansvaret for veglys som i dag inngår i 
tilskotsordninga, i tråd med framdrifta skissert i saka.  

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 39/25 
Innstilling: 

Fylkestinget tar saka til orientering.  

Fylkestinget legg til grunn prinsippet om at vegeigar også har ansvaret for veglys og ber 
fylkeskommunedirektør prioritere arbeidet med å overta ansvaret for veglys som i dag inngår i 
tilskotsordninga, i tråd med framdrifta skissert i saka.  

 
 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

Fylkestinget tar saka til orientering.  
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PS 16/25  Rekneskap med resultatvurdering og årsmelding for 2024 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1. Møre og Romsdal fylkeskommune sin rekneskap samt årsmelding for 2024 blir vedtatt slik det 
går fram av saka med vedlegg, med dei merknader som går fram av revisjonsmelding for 2024 
frå Møre og Romsdal Revisjon AS. 

  

2. Driftsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

  

3. Driftsbudsjettet vert styrka med 700 000 kroner i Økonomiplan 2026-2029. Dette gjeld 
prosjektet “Nye utdanningar til Campus Kristiansund” på fylkestingsramme “Fellesutgifter og 
fellesinntekter”. 

  

4. Investeringsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 
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Behandling 
Omdisponering mindreforbruk til vidaregåande opplæring, foreslått av Per Ivar Lied, 
Senterpartiet 
Nytt pkt 2b: Fylkestingert anerkjenner prinsippet om at einingar tek med meir- og 
mindreforbruk til neste år. Fylkestinget justerer likevel som unntak mindreforbruk slik: 
-Fellesutgifter og fellestenester                            2.743 (8.743) -6 
-Fylkeskommunedirektør og stabsfunksjonar        510 (1.510) -1  
-Bygg- og eigedomstenester                                 1.215 (2.215) -1  
-Kontrollorgan og revisjon                                        300 (3.300) -3 (ikkje reduksjon ombod) 
  
SUM, overført til vidaregåande opplæring                                +11 mill  
Omdisponert mindreforbruk 11 mill. Samme totalsum mindreforbruk 44.104 
 
 

Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025 

For: 45 stemmer (96%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 3, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 2 stemmer (4%) - SP 2 

Stemmer:  
Per Ivar Lied (SP) 
Tove Henøen (SP) 
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Votering nr 2 - Votering over forslag 

Forslag: Omdisponering mindreforbruk til vidaregåande opplæring  
Per Ivar Lied (SP) 

For: 7 stemmer (15%) - MDG 1, NML 1, SP 5 

Stemmer:  
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Jonas Maas Nilsen (MDG) 
Tove Henøen (SP) 
Per Ivar Lied (SP) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Odd Helge Gangstad (SP) 
Sølvi Dimmen (SP) 

Mot: 40 stemmer (85%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, SUNML 1, SV 3, UAVH 2, V 2 

 

Kompetanse- og næringsutvalet, 01.04.2025 - 18/25 
Tilrådning:  

1. Møre og Romsdal fylkeskommune sin rekneskap samt årsmelding for 2024 blir vedtatt slik det 
går fram av saka med vedlegg, med dei merknader som går fram av revisjonsmelding for 2024 
frå Møre og Romsdal Revisjon AS. 

  

2. Driftsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

  

3. Driftsbudsjettet vert styrka med 700 000 kroner i Økonomiplan 2026-2029. Dette gjeld 
prosjektet “Nye utdanningar til Campus Kristiansund” på fylkestingsramme “Fellesutgifter og 
fellesinntekter”. 
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4. Investeringsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

Samferdselsutvalet, 01.04.2025 - 18/25 
Tilråding: 

1. Møre og Romsdal fylkeskommune sin rekneskap samt årsmelding for 2024 blir vedtatt slik det 
går fram av saka med vedlegg, med dei merknader som går fram av revisjonsmelding for 2024 
frå Møre og Romsdal Revisjon AS. 

  

2. Driftsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

  

3. Driftsbudsjettet vert styrka med 700 000 kroner i Økonomiplan 2026-2029. Dette gjeld 
prosjektet “Nye utdanningar til Campus Kristiansund” på fylkestingsramme “Fellesutgifter og 
fellesinntekter”. 
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4. Investeringsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 29/25 
Innstilling: 

1. Møre og Romsdal fylkeskommune sin rekneskap samt årsmelding for 2024 blir vedtatt slik det 
går fram av saka med vedlegg, med dei merknader som går fram av revisjonsmelding for 2024 
frå Møre og Romsdal Revisjon AS. 

  

2. Driftsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

  

3. Driftsbudsjettet vert styrka med 700 000 kroner i Økonomiplan 2026-2029. Dette gjeld 
prosjektet “Nye utdanningar til Campus Kristiansund” på fylkestingsramme “Fellesutgifter og 
fellesinntekter”. 
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4. Investeringsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

 
 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

1. Møre og Romsdal fylkeskommune sin rekneskap samt årsmelding for 2024 blir vedtatt slik det 
går fram av saka med vedlegg, med dei merknader som går fram av revisjonsmelding for 2024 
frå Møre og Romsdal Revisjon AS. 

  

2. Driftsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

  

3. Driftsbudsjettet vert styrka med 700 000 kroner i Økonomiplan 2026-2029. Dette gjeld 
prosjektet “Nye utdanningar til Campus Kristiansund” på fylkestingsramme “Fellesutgifter og 
fellesinntekter”. 
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4. Investeringsbudsjettet for 2025 blir endra slik: 

 

 
 
 
PS 17/25 Endring av budsjettet for 2025 
 
 
Inhabile Varamedlem Merknad 
Anne Marie Fiksdal   Styreleiar Sørsida 

Eiendomsselskap 2 AS 
Randi Walderhaug Frisvoll   Styremedlem i Tingvoll 

Økopark 
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Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1. Fylkestinget vedtek følgande endringar i driftsbudsjettet for 2025: 

 

 Det blir ikkje innført reduksjon i rutetilbod jfr Innsparingstiltak drift A8.12 Reduksjon i 
rutetilbod på drift. Dette blir ikkje gjennomført fordi forslaga om kutt ikkje har vore ute 
på høyring i dei aktuelle kommunane. Dette blir finansiert gjennom bruk av 
disposisjonsfond 

  «Togbussen»  mellom Ålesund og Åndalsnes  skal ikkje ha reduksjon i avgangar og dette 
blir finansiert  ved bruk av disposisjonsfondet. Togbussen skal også vere sikre drift frå 
2026 på lik linje med togbussen på Nordmøre 

 
Behandling 
6,5 mill til vidaregåande opplæring, foreslått av Per Ivar Lied, Senterpartiet 
Endra tabell slik: 
Stryk 2x «Sette av til disposisjonsfond» kr 1 948´ og 4 585´, til saman kr 6 533´ 
  
Ny linje i tabell: Styrke vidaregåande opplæring kr 6 533 000 
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Fremme opp igjen fylkeskommunedirektøren si innstilling til fylkesutvalet, foreslått av Monica 
Molvær, Høyre 

1. Fylkestinget vedtek følgande endringar i driftsbudsjettet for 2025: 

 
 
 

 
Anne Marie Fiksdal (FRP) fremma spørsmål om sin habilitet som styreleiar i Sørsida 
Eiendomsselskap 2 AS, og gjekk frå under røystinga.  

 

Randi Walderhaug Frisvoll (KRF) fremma spørsmål om sin habilitet som styremedlem i Tingvoll 
Økopark, og gjekk frå under røystinga.  

 

Victoria Smenes (KRF) fremma spørsmål om sin habilitet som styremedlem i Teateret Vårt, og 
gjekk frå under røystinga.  

 

44 voterande. 
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Anne Marie Fiksdal blei samrøystes kjend inhabil etter forvaltningslova § 6 (1) (e), jf. 
forvaltningslova § 10 og kommunelova § 11-10.  

 

Randi Walderhaug Frisvoll blei samrøystes kjend inhabil etter forvaltningslova § 6 (1) (e), jf. 
forvaltningslova § 10 og kommunelova § 11-10.  

 

Victoria Smenes blei samrøystes kjend habil og tok sete igjen. 

 

45 voterande 

  

  

Votering nr 1 - Alternativ votering  

Fremme opp igjen fylkeskommunedirektøren si innstilling til fylkesutvalet: 11 stemmer (24%) - 
H 9, SUNML 1, V 1  
Monica Molvær (H) 

Stemmer:  
Monica Molvær (H) 
Lene Vadseth Larsgård (H) 
Hans Kjetil Knutsen (SUNML) 
Trygve Grydeland (H) 
Carl-Henrik Myrseth Moltumyr (H) 
Torgeir Dahl (H) 
Bente Bruun (H) 
Leif Bjarne Ersnes (H) 
Lena Marie Landsverk (V) 
Jessica Gärtner (H) 
Anders Riise (H) 

Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025: 34 stemmer (76%) - AP 8, FRP 9, INP 1, KDL 1, KRF 2, 
MDG 1, NML 1, SP 5, SV 3, UAVH 2, V 1 

-------------------------------------------- 

Votering nr 2 - Votering over forslag 

Forslag: 6,5 mill til vidaregåande opplæring  
Per Ivar Lied (SP), Andre parti: AP, SP 

For: 20 stemmer (44%) - AP 8, INP 1, MDG 1, NML 1, SP 5, SV 3, UAVH 1 
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Stemmer:  
Per Ivar Lied (SP) 
Geir Ove Leite (AP) 
Line Hatmosø Hoem (AP) 
Fredric Holen Bjørdal (AP) 
Anders Lindbeck (SV) 
Jonas Maas Nilsen (MDG) 
Yvonne Wold (SV) 
Hege Merethe Gagnat (AP) 
Sølvi Dimmen (SP) 
Tove Henøen (SP) 
Silje Alise Ness (UAVH) 
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Odd Helge Gangstad (SP) 
Marit Aklestad (SV) 
Jens Aklestad (AP) 
Hanne Notøy (AP) 
Stig Anders Stensvik Ohrvik (NML) 
Eirin Andersen Gravem (AP) 
Erling Vestre (AP) 
Nils Olav Moen (INP) 

Mot: 25 stemmer (56%) - FRP 9, H 9, KDL 1, KRF 2, SUNML 1, UAVH 1, V 2 

 

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 30/25 
Innstilling: 

1. Fylkestinget vedtek følgande endringar i driftsbudsjettet for 2025: 
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 Det blir ikkje innført reduksjon i rutetilbod jfr Innsparingstiltak drift A8.12 Reduksjon i 
rutetilbod på drift. Dette blir ikkje gjennomført fordi forslaga om kutt ikkje har vore ute 
på høyring i dei aktuelle kommunane. Dette blir finansiert gjennom bruk av 
disposisjonsfond 

  «Togbussen»  mellom Ålesund og Åndalsnes  skal ikkje ha reduksjon i avgangar og dette 
blir finansiert  ved bruk av disposisjonsfondet. Togbussen skal også vere sikre drift frå 
2026 på lik linje med togbussen på Nordmøre 
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Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

1. Fylkestinget vedtek følgande endringar i driftsbudsjettet for 2025: 

  

 

 
 
 
PS 11/25 Trollstigen - konseptval for varig sikring etter Forprosjekt 1.0 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1. Fylkestinget vedtar fjellsikringsalternativet som konsept for varig sikring av Kjelstadlinja 
og Grustaksvingen i Trollstigen. 

2. Fylkestinget vedtar å sette i gang vidare utgreiing av sikrings- og utbetringsbehov også i 
andre delar av Trollstigen (Forprosjekt 2.0) som førebuing til vidare prosjektering og 
gjennomføring av tiltak. Kostnadene med vidare utgreiing er føresett dekt av allereie 
avsett beløp til planlegging i Trollstigen.  

3. Trollstigen tilstrebes å vere open for trafikk 1. juni til 15.august fra 2026.  
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4. Nøyaktig opningstid ved utbetringar må avklarast i samråd med næringane som blir 
berørt slik at det blir forutsigbarheit.  

 
Behandling 
 
Anne Marie Fiksdal (FRP) og Randi W. Frisvoll (KRF) tok sete igjen.  

47 voterande. 

  

Hanne Notøy (AP) fremma spørsmål om Yvonne Wold (SV) sin habilitet som ordførar i Rauma 
kommune, og Jens Aklestad (AP) sin habilitet som varaordførar i Fjord kommune. 

 

Yvonne Wold og Jens Aklestad gikk frå under behandlinga. 

 

45 voterande   

 

Yvonne Wold (SP) og Jens Aklestad (AP) blei samrøystes kjend habil og tok sete igjen. 

 

47 voterande. 

  

  

Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025 

For: 47 stemmer (100%) - AP 8, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  

 

Samferdselsutvalet, 12.03.2025 - 11/25 
Tilråding: 

1. Fylkestinget vedtar fjellsikringsalternativet som konsept for varig sikring av Kjelstadlinja 
og Grustaksvingen i Trollstigen. 
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2. Fylkestinget vedtar å sette i gang vidare utgreiing av sikrings- og utbetringsbehov også i 
andre delar av Trollstigen (Forprosjekt 2.0) som førebuing til vidare prosjektering og 
gjennomføring av tiltak. Kostnadene med vidare utgreiing er føresett dekt av allereie 
avsett beløp til planlegging i Trollstigen.  

3. Trollstigen skal vere open for trafikk 1. juni til 15.august. 

4. Nøyaktig opningstid ved utbetringar må avklarast i samråd med næringane som blir 
berørt slik at det blir forutsigbarheit.  

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 37/25 
Innstilling:  

1. Fylkestinget vedtar fjellsikringsalternativet som konsept for varig sikring av Kjelstadlinja 
og Grustaksvingen i Trollstigen. 

2. Fylkestinget vedtar å sette i gang vidare utgreiing av sikrings- og utbetringsbehov også i 
andre delar av Trollstigen (Forprosjekt 2.0) som førebuing til vidare prosjektering og 
gjennomføring av tiltak. Kostnadene med vidare utgreiing er føresett dekt av allereie 
avsett beløp til planlegging i Trollstigen.  

3. Trollstigen tilstrebes å vere open for trafikk 1. juni til 15.august fra 2026.  

4. Nøyaktig opningstid ved utbetringar må avklarast i samråd med næringane som blir 
berørt slik at det blir forutsigbarheit.  

 
 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

1. Fylkestinget vedtar fjellsikringsalternativet som konsept for varig sikring av Kjelstadlinja 
og Grustaksvingen i Trollstigen. 

2. Fylkestinget vedtar å sette i gang vidare utgreiing av sikrings- og utbetringsbehov også i 
andre delar av Trollstigen (Forprosjekt 2.0) som førebuing til vidare prosjektering og 
gjennomføring av tiltak. Kostnadene med vidare utgreiing er føresett dekt av allereie 
avsett beløp til planlegging i Trollstigen.  
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PS 12/25 Prinsipiell tilslutning til bompengefinansiering av sikring og utbetring 
av fv. 63 Trollstigen 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget i Møre og Romsdal vedtek følgjande: 

1. Fylkestinget gir prinsipiell tilslutning til bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av 
fv. 63 Trollstigen. 

2. Fylkestinget ber vertskommunane Rauma og Fjord om å gi prinsipiell tilslutning til 
bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av fv. 63 Trollstigen. 

3. Møre og Romsdal fylkeskommune ber Samferdselsdepartementet om aksept for 
bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av Trollstigen, organisert som ein vegpakke 
eller eit pilotprosjekt som gjer det mogleg med parallell innkrevjing og porteføljestyring. 

4. Fylkestinget understrekar at Trollstigen er ein nasjonal turistveg, ikkje ein pendlarveg, og at 
utbetring og sikring av vegen er avgjerande for reiselivsnæringa, verdiskaping og arbeidsplassar i 
Møre og Romsdal.  Fylkestinget meiner at dei nasjonale turistvegane skal vere eit nasjonalt 
ansvar og at staten skal ta over vedlikehald og framtidig oppgradering. 

5. Fylkestinget meiner at trygg ferdsel på Trollstigen hastar, og at det er fylkeskommunen sitt 
ansvar å sikre at vegen er trygg for både tilreisande og næringsdrivande. Naturkreftene kan vi 
ikkje stanse, men vi kan ta ansvar for å sikre ei berekraftig løysing for framtida. 

6. Fylkestinget presiserer at ei snarleg avklaring og framdrift er avgjerande for å unngå 
ytterlegare belastning på reiselivsnæringa. Fjorårets sesong har allereie ført til alvorlege 
konsekvensar og ringverknader, og det er naudsynt med handling no for å hindre ytterlegare 
økonomiske tap og utryggleik for aktørane i næringa 

7. Fylkestinget ber om at det i arbeidet med bompengefinansieringa blir vurdert fritak for 
bompengar for innbyggjarar eller fastsett eit øvre tak for passeringar per sesong, med særleg 
omsyn til arbeidspendlarar. 

 
Behandling 
Trollstigen, Nasjonal turistveg, foreslått av Frank Edvard Sve, Fremskrittspartiet 
Møre og Romsdal fylkeskommune ber staten ta tilbake ansvaret for FV63 Trollstigen og 
Nasjonale turistvegar i Møre og Romsdal, og omklassifisere dette tilbake til riksveg. Dette sjølv 
om Trollstigen er av landets viktigaste turistdestinasjonar og som tilfører regionen betydelige 
nærings og skatteinntekter er fylkeskommunen ikkje i stand til å ivareta ansvaret for dette 
viktige samferdselsområdet. 
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Votering nr 1 - Alternativ votering 

Trollstigen, Nasjonal turistveg: 12 stemmer (26%) - FRP 10, INP 1, UAVH 1  
Frank Edvard Sve (FRP), Andre parti: FRP 

Stemmer:  
Joakim Myklebost Tangen (FRP) 
Håkon Lykkebø Strand (FRP) 
Knut Erik Engh (FRP) 
Nils Olav Moen (INP) 
Geir Asle Stenseth (FRP) 
Lovise Nikoline Voldsund (FRP) 
Roger Bach (FRP) 
Frank Edvard Sve (FRP) 
Mary Synnøve Langnes (UAVH) 
Anne Marie Fiksdal (FRP) 
Gro Anita Loen Sve (FRP) 
Oskar Grimstad (FRP) 

Innstilling fra Fylkesutvalet - 08.04.2025: 35 stemmer (74%) - AP 8, H 9, KDL 1, KRF 3, MDG 1, 
NML 1, SP 5, SUNML 1, SV 3, UAVH 1, V 2 

 

Samferdselsutvalet, 12.03.2025 - 12/25 
Tilråding: 

1. Fylkestinget gir prinsipiell tilslutning til bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av 
fv. 63 Trollstigen. 

2. Fylkestinget ber vertskommunane Rauma og Fjord om å gi prinsipiell tilslutning til 
bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av fv. 63 Trollstigen. 

3. Møre og Romsdal fylkeskommune ber Samferdselsdepartementet om aksept for 
bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av Trollstigen, organisert som ein vegpakke 
eller eit pilotprosjekt som gjer det mogleg med parallell innkrevjing og porteføljestyring. 

4. Fylkestinget understrekar at Trollstigen er ein nasjonal turistveg, ikkje ein pendlarveg, og at 
utbetring og sikring av vegen er avgjerande for reiselivsnæringa, verdiskaping og arbeidsplassar i 
Møre og Romsdal. Fylkestinget meiner at dei nasjonale turistvegane skal vere eit nasjonalt 
ansvar og at staten skal ta over vedlikehald og framtidig oppgradering. 

5. Fylkestinget meiner at trygg ferdsel på Trollstigen hastar, og at det er fylkeskommunen sitt 
ansvar å sikre at vegen er trygg for både tilreisande og næringsdrivande. Naturkreftene kan vi 
ikkje stanse, men vi kan ta ansvar for å sikre ei berekraftig løysing for framtida. 
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6. Fylkestinget presiserer at ei snarleg avklaring og framdrift er avgjerande for å unngå 
ytterlegare belastning på reiselivsnæringa. Fjorårets sesong har allereie ført til alvorlege 
konsekvensar og ringverknader, og det er naudsynt med handling no for å hindre ytterlegare 
økonomiske tap og utryggleik for aktørane i næringa. 

7. Fylkestinget ber om at det i arbeidet med bompengefinansieringa blir fastsett eit øvre tak for 
passeringar per sesong, med særleg omsyn til arbeidspendlarar. 

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 38/25 
Innstilling: 

Fylkestinget i Møre og Romsdal vedtek følgjande: 

1. Fylkestinget gir prinsipiell tilslutning til bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av 
fv. 63 Trollstigen. 

2. Fylkestinget ber vertskommunane Rauma og Fjord om å gi prinsipiell tilslutning til 
bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av fv. 63 Trollstigen. 

3. Møre og Romsdal fylkeskommune ber Samferdselsdepartementet om aksept for 
bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av Trollstigen, organisert som ein vegpakke 
eller eit pilotprosjekt som gjer det mogleg med parallell innkrevjing og porteføljestyring. 

4. Fylkestinget understrekar at Trollstigen er ein nasjonal turistveg, ikkje ein pendlarveg, og at 
utbetring og sikring av vegen er avgjerande for reiselivsnæringa, verdiskaping og arbeidsplassar i 
Møre og Romsdal.  Fylkestinget meiner at dei nasjonale turistvegane skal vere eit nasjonalt 
ansvar og at staten skal ta over vedlikehald og framtidig oppgradering. 

5. Fylkestinget meiner at trygg ferdsel på Trollstigen hastar, og at det er fylkeskommunen sitt 
ansvar å sikre at vegen er trygg for både tilreisande og næringsdrivande. Naturkreftene kan vi 
ikkje stanse, men vi kan ta ansvar for å sikre ei berekraftig løysing for framtida. 

6. Fylkestinget presiserer at ei snarleg avklaring og framdrift er avgjerande for å unngå 
ytterlegare belastning på reiselivsnæringa. Fjorårets sesong har allereie ført til alvorlege 
konsekvensar og ringverknader, og det er naudsynt med handling no for å hindre ytterlegare 
økonomiske tap og utryggleik for aktørane i næringa 

7. Fylkestinget ber om at det i arbeidet med bompengefinansieringa blir vurdert fritak for 
bompengar for innbyggjarar eller fastsett eit øvre tak for passeringar per sesong, med særleg 
omsyn til arbeidspendlarar. 
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Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

1. Fylkestinget gir prinsipiell tilslutning til bompengefinansiering av varig sikring og 
utbetring av fv. 63 Trollstigen.  

2. Fylkestinget ber om at vertskommunane Rauma og Fjord gir prinsipiell tilslutning til 
bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av fv. 63 Trollstigen.  

3. Møre og Romsdal fylkeskommune ber Samferdselsdepartementet om aksept for 
bompengefinansiering av varig sikring og utbetring av Trollstigen, organisert som ein 
vegpakke eller eit pilotprosjekt som gjer det mogleg med parallell innkrevjing og 
porteføljestyring.   

 
 
 
PS 14/25 Vidare planlegging for kryssing av Nørdre Vaulen i Herøy kommune, fv. 
5876 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1: På bakgrunn av usikkerheit knytt til kostnader og konsekvensar ved alternativa, ber 
fylkestinget om at administrasjonen: 

 Kvalitetssikrar og oppdaterer kostnadsoverslaga og konsekvensvurderingane for 
alternativ 1, 2 og 8.  

   Dette skal inkludere: 

 investerings- og driftskostnader, 

 konsekvensar for natur, miljø og kulturminne, 

 kostnader og konsekvensar knytt til grunnerverv, mogleg innløysing av eigedomar, samt 
kostnad knytt til eventuell endring av kommunedelplan 

 Vurderer tiltak for å redusere ulempene ved alternativ 1, særleg med omsyn til 
påverknad på busetnad og nærmiljø, i tett dialog med Kystverket. 

2: Fylkestinget ønsker å sikre at alle partar opplever å bli høyrt, sett og inkludert i prosessen, og 
meiner difor det er rett å bruke litt meir tid før endeleg vedtak vert fatta. 

3: Saka skal leggjast fram for behandling i samferdselsutvalet, før ho kjem attende til 
fylkestinget til behandling. 
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4. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren gå i vidare dialog med Kystverket om behovet for 
seglingshøgda til brua, for å redusere kostnadane på prosjektet. Ei eventuell lågare seglingshøgd 
må vere høg nok til at redningsskøyta går under, slik at beredskapsfunksjonen ikkje blir svekka. 

 
Behandling 
Trasè etter alternativ 8, foreslått av Per Ivar Lied, Senterpartiet 

1. Fylkestinget vedtar at kryssing av Nørdre Vaulen skal skje etter alternativ 8 i utgreiinga. 
  

2. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren gå i dialog med Kystverket for å redusere 
kostnader og minimere klimapåverknad ved å redusere seglingshøgda for ny bru. 

 
 

Utsettingsforslag, foreslått av Lovise Nikoline Voldsund, Fremskrittspartiet 
1. Fylkestinget ber om at saka blir utsett til samferdselsutvalet har våre på synfaring på 

Remøybrua. 
Fylkestinget ber om å få ei orientering frå Multiconsult i fylkesutvalet/fylkestinget om 
alternativa til kryssing av Nørdre Vaulen. 
2. Administrasjonen fortsett dialogen med Kystverket ikring seglingshøgde etc.  
  
Forslaget blei trekt før votering. 
 
 

Utsettingsforslag - Traséval ny Remøybru, foreslått av Carl-Henrik Myrseth Moltumyr, Høyre 
1: På bakgrunn av usikkerheit knytt til kostnader og konsekvensar ved alternativa, ber 
fylkestinget om at administrasjonen: 

 Kvalitetssikrar og oppdaterer kostnadsoverslaga og konsekvensvurderingane for 
alternativ 1, 2 og 8.  

   Dette skal inkludere: 
 investerings- og driftskostnader, 
 konsekvensar for natur, miljø og kulturminne, 
 kostnader og konsekvensar knytt til grunnerverv, mogleg innløysing av eigedomar, samt 

kostnad knytt til eventuell endring av kommunedelplan 
 Vurderer tiltak for å redusere ulempene ved alternativ 1, særleg med omsyn til 

påverknad på busetnad og nærmiljø, i tett dialog med Kystverket. 
2: Fylkestinget ønsker å sikre at alle partar opplever å bli høyrt, sett og inkludert i prosessen, og 
meiner difor det er rett å bruke litt meir tid før endeleg vedtak vert fatta. 
3: Saka skal leggjast fram for behandling i samferdselsutvalet, før ho kjem attende til 
fylkestinget til behandling. 
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Tilleggsforslag utsettingsforslag punkt 4, foreslått av Lovise Nikoline Voldsund, 
Fremskrittspartiet 
4. Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren gå i vidare dialog med Kystverket om behovet for 
seglingshøgda til brua, for å redusere kostnadane på prosjektet. Ei eventuell lågare seglingshøgd 
må vere høg nok til at redningsskøyta går under, slik at beredskapsfunksjonen ikkje blir svekka. 
 
 

 
Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Utsettingsforslag - Traséval ny Remøybru  
Carl-Henrik Myrseth Moltumyr (H), Andre parti: KRF, FRP 

For: 36 stemmer (77%) - FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 4, SV 3, UAVH 1, V 2 

Mot: 11 stemmer (23%) - AP 8, SP 1, SUNML 1, UAVH 1 

Stemmer:  
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Line Hatmosø Hoem (AP) 
Fredric Holen Bjørdal (AP) 
Eirin Andersen Gravem (AP) 
Hege Merethe Gagnat (AP) 
Hans Kjetil Knutsen (SUNML) 
Erling Vestre (AP) 
Hanne Notøy (AP) 
Geir Ove Leite (AP) 
Jens Aklestad (AP) 
Silje Alise Ness (UAVH) 

-------------------------------------------- 

Votering nr 2 - Votering over forslag 

Forslag: Tilleggsforslag utsettingsforslag punkt 4  
Lovise Nikoline Voldsund (FRP), Andre parti: KRF 

For: 36 stemmer (77%) - FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 3, SUNML 1, SV 3, 
UAVH 1, V 2 

Mot: 11 stemmer (23%) - AP 8, SP 2, UAVH 1 

Stemmer:  
Dordi Boksasp Lerum (SP) 
Fredric Holen Bjørdal (AP) 
Hege Merethe Gagnat (AP) 
Silje Alise Ness (UAVH) 
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Jens Aklestad (AP) 
Line Hatmosø Hoem (AP) 
Hanne Notøy (AP) 
Sølvi Dimmen (SP) 
Eirin Andersen Gravem (AP) 
Erling Vestre (AP) 
Geir Ove Leite (AP) 

 

Samferdselsutvalet, 12.03.2025 - 14/25 
Tilråding: 

Fylkestinget vedtar at kryssing av Nørdre Vaulen skal skje i samme trasé som dagens Remøybru.  

Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren gå i dialog med Kystverket for å redusere kostnader 
og minimere klimapåverknad ved å redusere seglingshøgda for ny bru.  

Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 40/25 
Innstilling:  

Fylkestinget vedtar at kryssing av Nørdre Vaulen skal skje i samme trasé som dagens Remøybru.  

Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren gå i dialog med Kystverket for å redusere kostnader 
og minimere klimapåverknad ved å redusere seglingshøgda for ny bru.  

 
 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

Fylkestinget vedtar at kryssing av Nørdre Vaulen skal skje i samme trasé som dagens Remøybru.  

Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren gå i dialog med Kystverket for å redusere kostnader 
og minimere klimapåverknad ved å redusere seglingshøgda for ny bru.  
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PS 15/25 Bygdevekstavtale mellom Staten v/Kommunal- og 
distriktsdepartementet,  Møre og Romsdal fylkeskommune og pilotkommunane 
Aure og Smøla 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

1. Fylkestinget stiller seg bak bygdevekstavtalen mellom Aure, Smøla, staten v/Kommunal- 
og distriktsdepartementet og Møre og Romsdal fylkeskommune.  

2. Fylkestinget gir fylkesordførar mandat til å signere bygdevekstavtalen på vegne av Møre 
og Romsdal fylkeskommune.  

3. Bygdevekstavtalen skal følgast opp med årlege handlingsplanar med prioriteringar og 
meir detaljert ressursbruk. Fylkesordførar gis også mandat til å underskrive 
handlingsplanen for 2025 på vegne av fylkeskommunen. Fylkestinget understreker at 
fylkeskommunen ikkje har kapasitet til å gå tungt inn i arbeidet med alle delmåla 
samtidig. Det blir derfor viktig å avstemme ressursbruken frå fylkeskommunen i arbeidet 
med handlingsplanane. Ambisjonsnivået på fylkeskommunens bidrag vil vere avhengig 
av at staten bidrar der fylkeskommunen ikkje har moglegheit til å følgje opp økonomisk. 

4. Fylkestinget ber om årleg status i arbeidet og fylkeskommunens ressursbruk knytt til 
dette. 

 
Behandling 
 
Eirin Andersen Gravem (AP) og Fredric Holen Bjørdal (AP) fekk permisjon kl. 13.30. 

45 voterande. 

  

Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Innstilling fra Fylkesutvalet - 24.02.2025 

For: 45 stemmer (100%) - AP 6, FRP 10, H 9, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  
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Fylkesutvalet, 24.02.2025 - 21/25 
Innstilling: 

1. Fylkestinget stiller seg bak bygdevekstavtalen mellom Aure, Smøla, staten v/Kommunal- 
og distriktsdepartementet og Møre og Romsdal fylkeskommune.  

2. Fylkestinget gir fylkesordførar mandat til å signere bygdevekstavtalen på vegne av Møre 
og Romsdal fylkeskommune.  

3. Bygdevekstavtalen skal følgast opp med årlege handlingsplanar med prioriteringar og 
meir detaljert ressursbruk. Fylkesordførar gis også mandat til å underskrive 
handlingsplanen for 2025 på vegne av fylkeskommunen. Fylkestinget understreker at 
fylkeskommunen ikkje har kapasitet til å gå tungt inn i arbeidet med alle delmåla 
samtidig. Det blir derfor viktig å avstemme ressursbruken frå fylkeskommunen i arbeidet 
med handlingsplanane. Ambisjonsnivået på fylkeskommunens bidrag vil vere avhengig 
av at staten bidrar der fylkeskommunen ikkje har moglegheit til å følgje opp økonomisk. 

4. Fylkestinget ber om årleg status i arbeidet og fylkeskommunens ressursbruk knytt til 
dette. 

 
 
Fylkeskommunedirektøren si innstilling: 

1. Fylkestinget stiller seg bak bygdevekstavtalen mellom Aure, Smøla, staten v/Kommunal- 
og distriktsdepartementet og Møre og Romsdal fylkeskommune.  

2. Fylkestinget gir fylkesordførar mandat til å signere bygdevekstavtalen på vegne av Møre 
og Romsdal fylkeskommune.  

3. Bygdevekstavtalen skal følgast opp med årlege handlingsplanar med prioriteringar og 
meir detaljert ressursbruk. Fylkesordførar gis også mandat til å underskrive 
handlingsplanen for 2025 på vegne av fylkeskommunen. Fylkestinget understreker at 
fylkeskommunen ikkje har kapasitet til å gå tungt inn i arbeidet med alle delmåla 
samtidig. Det blir derfor viktig å avstemme ressursbruken frå fylkeskommunen i arbeidet 
med handlingsplanane. Ambisjonsnivået på fylkeskommunens bidrag vil vere avhengig 
av at staten bidrar der fylkeskommunen ikkje har moglegheit til å følgje opp økonomisk. 

4. Fylkestinget ber om årleg status i arbeidet og fylkeskommunens ressursbruk knytt til 
dette. 
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IP 01/25 Interpellasjon frå Jonas Maas Nilsen, MDG - digitale løsninger og 
teknologisk avhengighet i ei utrygg tid 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 
Behandling 
Fylkesordføraren sitt svar på interpellasjon, foreslått av Anders Riise, Høyre 
Som fylkeskommune er vi, som interpellanten peiker på, ei lita brikke i det geopolitiske 
situasjonsbilete, og har i svært liten grad moglegheit til å påverke. Her må nasjonale 
myndigheiter bidra med å påverke til utvikling og tilrettelegging for digitale løysingar som er 
meir robuste mot stadig skiftande geopolitiske rammer. 
  
Det blir arbeidd med dette temaet på fleire arenaer der den nasjonale IT-politikken blir utforma. 
IT- og digitaliseringsleiarane i den fylkeskommunale kollegiestrukturen, kommunanes 
sentralforbund (KS) og Digitaliseringsdirektoratet har alle dette på dagsordenen denne våren. 
Felles for alle er at dette er eit spørsmål som ikkje bør løysast av kvar enkelt kommune eller 
fylkeskommune. Arbeidet med å vurdere alternative IT-plattformer til dei store 
teknologiselskapa må handterast på nasjonalt eller europeisk nivå.  
  
Problemstillinga knytt til leverandørar frå USA er ikkje ny. Det har vore fleire rundar i EU med 
rettsstrid rundt overføring av personopplysningar til USA. I samanheng med tidlegare prosessar 
er det gjort tiltak for at behandling av personopplysningar i våre digitale løysingar skal skje i 
datasenter i Norge, eller innafor EU/EØS, men dette aleine vil ikkje sikre oss så lenge 
leverandørar og underleverandørar er amerikanske. Ei nasjonal sky-løysing blir stadig meir 
aktuell. 
  
Vi kan likevel ikkje vente på at nasjonale myndigheiter vil kome med klare svar og løysingar. Som 
organisasjon må vi uansett gjere vurderingar av eigne sårbarheiter med utgangspunkt i det 
situasjonsbiletet vi kjenner. Det er allereie i gang eit arbeid med å kartlegge prosessar, digitale 
løysingar og avhengigheiter, og dette blir eit sentralt grunnlag for vidare vurderingar og 
løysingar. 
  
Ein omfattande handelskrig gjer at det er stor usikkerheit om fylkeskommunen kan bli påført 
ekstrakostnadar til lisensar og utstyr. Samtidig vil ein migrasjon frå eksisterande løysingar 
innebere fleire anbodsprosessar, komplekse prosessar for å flytte over på nye løysingar og sikre 
at nye løysingar har dei nødvendige integrasjonane. Alt dette skal skje i samanheng med at vi 
skal levere våre lovpålagte tenester. 
  
Fylkesordførar vil fylgje opp utfordringa som interpellanten peikar på i relevante fora der 
fylkeskommunen er med og kan påverke. Ikkje berre for informasjon som vert delt med USA, 
men og andre land som Kina som kan utgjere ein trussel for innbyggjarane i Møre og Romsdal. 
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IP 02/25 Interpellasjon frå Dordi Boksasp Lerum (SP) - EU – eit dårleg alternativ 
for Noreg og Møre og Romsdal 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 
Behandling 
Forslag, foreslått av Dordi Boksasp Lerum, Senterpartiet 
Fylkestinget i Møre og Romsdal slår fast at norsk EU-medlemskap vil vere skadeleg for nasjonal 
sjølvråderett, mattryggleik og lokal verdiskaping, og vil motarbeide alle initiativ som tek sikte på 
å føre Noreg nærare EU. 
 
 

EØS-avtalen er viktig for Møre og Romsdal, foreslått av Jonas Maas Nilsen, Miljøpartiet De 
Grønne 
Fylkestinget i Møre og Romsdal slår fast at et godt samarbeid med EU er viktig for Møre og 
Romsdal. EØS-avtalen er en sentral og viktig del av dette samarbeidet.  
 
 

EU-medlemskap vil være positivt for Norge, foreslått av Jonas Maas Nilsen, Miljøpartiet De 
Grønne 
Fylkestinget i Møre og Romsdal slår fast at et godt samarbeid med EU er viktig for Møre og 
Romsdal. EØS-avtalen er en sentral og viktig del av dette samarbeidet, og et EU-medlemskap vil 
være positivt for både Norge og Møre og Romsdal.  
 
 

Fylkesordføraren sitt svar på interpellasjonen , foreslått av Anders Riise, Høyre 
Møre og Romsdal fylkeskommune har eit viktig samarbeid med EU gjennom vårt internasjonale 
arbeid. Arbeidet er dokumentert i årsrapporten for internasjonalt samarbeid Evaluering og tiltak 
som har vore til handsaming i alle utvala i fylkeskommunen, og seinast i Fylkesutvalet den 
7.4.2025. I rapporten er det gjort godt greie for kva dette betyr for Møre og Romsdal, 
innbyggjarane, næringsliv og offentleg sektor. 
  
Der står det blant anna, sitat : 
EU er ein naturleg samarbeidspartnar med store felles utfordringar og satsingar. Politikk og 
lovar som blir utforma i EU er også ein stor og ufråvikeleg del av dei rettslege og politiske 
rammevilkåra til både fylkeskommunar og kommunar. Dei legg føringar for så mykje som 
halvparten av sakene i norske kommunestyre og fylkesting. 
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EU er samtidig Noreg og Møre og Romsdals viktigaste handelspartnar og marknad, og føringar 
frå EU påverkar i aukande grad rammevilkåra til næringslivet vårt. Dette skjer mellom anna 
gjennom satsingar og krav knytte til grøn industriell vekst, fornybar energi og energieffektivitet 
og grøne finansieringsordningar.  
Ein stor del av Noregs verkemiddel blir kanalisert gjennom desse og andre satsingar i forskjellige 
EU-program vi deltar i. Desse programma gjer det mogleg for næringslivet, forsking- og 
utdanningsmiljø og offentlege aktørar å søke på store og små prosjekt som gir tilgang til både 
finansiering, kompetanse og nettverk som kjem regionen til gode. 
  

 
https://mrfylke.no/api/presentation/v2/nye-innsyn/filer/v-
41c1c2cb__4d43__484e__936a__a638e2bdddf8-535480_1_P!d-1100248028!i8RSM8?pid=1 
  
Fylkesordførar sluttar seg til denne rapporten fullt ut og meina at vi også i framtida må 
samarbeide tett og kanskje endå tettare med EU i tida som kjem. I ei uroleg geopolitisk tid er 
det ikkje tida for åleinegang det rette, men vurdering av EU-medlemsskap vil ikkje stå på saklista 
til Møre og Romsdal fylkesting. Det er det Stortinget som må avgjere. 
 
Eg vil difor tilrå at det ikkje  vert gjort vedtak i saka. 
 
 

 
Leif Ersnes (H), Trygve Grydeland (H) og Torgeir Dahl (H) fekk permisjon kl. 14.00. 

42 voterande. 

 

 
 
 

https://mrfylke.no/api/presentation/v2/nye-innsyn/filer/v-41c1c2cb__4d43__484e__936a__a638e2bdddf8-535480_1_P!d-1100248028!i8RSM8?pid=1
https://mrfylke.no/api/presentation/v2/nye-innsyn/filer/v-41c1c2cb__4d43__484e__936a__a638e2bdddf8-535480_1_P!d-1100248028!i8RSM8?pid=1
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IP 03/25 Interpellasjon frå Dordi Boksasp Lerum (SP) - Russetid - ikkje rusetid 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 
Behandling 
Fylkesordføraren sitt svar på interpellasjon, foreslått av Anders Riise, Høyre 
Fylkesordførar er svært bekymra for utviklinga for det som ser ut som ei meir legalisert haldning 
til ulovleg rus, og dette er eit aktuelt tema for det kommunale arbeidet med førebygging i 
ungdomsgruppa mellom 16-19 år. Bekymringa for utviklinga knytt til den tradisjonelle 
russefeiringa med rus, økonomisk press, trafikktryggleiken, ekskluderande grupperingar og 
grenseoverskridande oppførsel, er også bakgrunn for det nasjonale samarbeidet som er gjort.  
18. mars vedtok kompetanse- og næringsutvalet i sak 15/25: 
“Kompetanse- og næringsutvalet ønskjer å bidra til ei trygg og inkluderande avgangsfeiring. 
Kompetanse- og næringsutvalet vedtar å støtte nasjonal strategi og handlingsplan for ei ny 
avgangsfeiring i 2026. Nasjonale målsettingar og strategiar vert lagt til grunn for det vidare 
arbeidet for ei trygg og inkluderande avgangsfeiring for alle.” 
  
Det har vore ei utvikling der kommersielle aktørar har satt premissane for kva russefeiringa skal 
vere, og at dette har svært uheldige konsekvensar for ungdommane. For å få til ei endring er vi 
avhengige av eit godt samarbeid mellom dei ulike forvaltningsnivåa med ulike ansvarsområde, 
med kommune (med ansvar for helsetenestene, førebyggingsarbeidet retta mot ungdom i sitt 
område, skuleeigar for grunnskulane og stad å vere m.m.), med politiet, Statens vegvesen, med 
frivillige organisasjonar, med foreldre og med ungdommane det gjeld. Felles utfordring, felles 
ansvar. 
  
Med bakgrunn i retten til trygt og godt skulemiljø, har dei vidaregåande skulane dei siste åra 
hatt tema om avgangsfeiring, rus, og grenseoverskridande oppførsel på blant anna foreldremøte 
og i møte med elevane direkte. Det skal blant anna leggast til rette for at helsesjukepleiarane får 
bruke timeplanfesta tid på skulane. Politi og andre er inne på skulane og orienterer, også på 
lågare trinn enn vg3. Avgangsfeiringa er også skrive inn i rusplan for vidaregåande skole, som er 
utarbeidd i samarbeid med KORUS. Elevråda skal ha avgangsfeiringa som tema, og arbeide med 
at det blir lagt til rette for rusfrie arrangement på skulane som alle kan delta på. Skulane blir 
oppfordra til å lage samarbeidsavtalar med russe-/avgangsstyra for å sikre at markeringa blir 
inkluderande og også rusfri. Skulane har fokus på at avgangsfeiringa skal vere trygg, også med 
tanke på både lovleg og ulovleg rusbruk og å styrke elevane  til å ta kloke val og å ta vare på 
kvarandre, innanfor dei rammene som dei vidaregåande skulane har, knytt til retten til trygt og 
godt skulemiljø (kapittel 12). Det som går føre seg på fritid, på private festar m.m. 
har fylkeskommunen verken mandat eller moglegheit til å sette inn tiltak.  
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For å kunne lukkast med denne jobben, for ungdommane våre, er vi avhengige av eit godt 
samarbeid som er lokalt tilpassa, mellom føresette, kommune, frivillige og støtteapparatet 
rundt elevane for å ha ein god påverknad på dette.  
 
 

 
SP 01/25 Spørsmål frå Marit Aklestad (SV) - kultur- og museumstilbod for 
ungdom i vidaregåande skule 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 
Behandling 
Fylkesordføraren sitt svar på spørsmålet, foreslått av Anders Riise, Høyre 
Spørsmål 1: 
Videregående skular i fylket har lokal handlingsfridom til å disponere sine rammebudsjett, og 
midlane skal gå til opplæring innanfor læreplanverket.  Skulane kan prioritere midlar til 
billettkjøp og kollektivtransport innanfor sine eksisterande budsjette, men det er viktig å 
påpeike at dette kan variere fra skule til skule avhengig av deira økonomiske situasjon og 
pedagogiske prioriteringar, avhengig av årsplanen til skulen og om det passer inn i læreplanen 
for faga. All opplæring i fag skal vere etter læreplanene for Kunnskapsløftet og elevane har rett 
på et minstetimetall i faga. Ut over det har skulane handlefridom. 
  
Spørsmål 2: 
Kulturavdelinga har ikkje budsjettmidlar til å gi skuleklassar i vidaregåande skule eller 
grunnskule billettar til museum, eller andre kulturinstitusjonar i fylket. Vårt kultur- og 
museumstilbod til elevar i grunn- og vidaregåande skule, skjer via Den kulturelle skulesekken 
(DKS). 
  
Den kulturelle skulesekken (DKS) skal bidra til at alle born og unge i grunn- og vidaregåande 
skule får eit profesjonelt kunst- og kulturtilbod av høg kvalitet. Gjennom denne ordninga får 
elevane møte ulike kunst- og kulturuttrykk, formidla av profesjonelle kunstnarar og utøvarar. 
Fylkeskommunen v/kulturavdelinga får årleg tildelt spelemidlar til dette formålet. Midlane skal i 
hovudsak nyttast til å gi elevane gode formidlingar/opplegg i skulen, og skal ikkje nyttast til 
skyss. 
  
Musea i  Møre og Romsdal har gjennom åra laga ulike opplegg som har turnert i Den kulturelle 
skulesekken (DKS) rundt om i heile fylket. Det betyr at musea reiser ut til skulane, der elevane 
er.  
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Av spelemidlane som blir tilført fylkeskommunen, blir om lag 1/3 overført til kommunane. 
Midlane brukar kommunane på eigne opplegg. Planer og rapportar viser at kommunane er gode 
på å samarbeide med musea sine lokalt og har ulike opplegg kvart år. 
  
Spørsmål 3: 
Fylkesordførar viser her til svar på spørsmål 1. Dei vidaregåande skolane disponerer sine 
eigne rammebudsjett. Skolane kan prioriterer billettkjøp og kollektivtransport innanfor sine 
budsjett.  
 
 

 
RS 01/25 Behandling av spørsmål og interpellasjoner i folkevalde organ 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget tok referatsaka til orientering. 

 
 
RS 02/25 Saker til oppfølging fra fylkesutvalet og fylkestinget - korrigert april 
2025 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Fylkestinget tok referatsaka til orientering. 
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PS 18/25 Tilsetting av elev- og lærlingombod 
 
 
Fylkestinget 23.04.2025 
 

Vedtak: 

Møre og Romsdal fylkesting tilsett Synne Astad Strøm som nytt elev- og lærlingombod i Møre og 
Romsdal fylkeskommune. 

Fylkesordførar ilag med lønsutvalet får mynde til fastsette løn og øvrege arbeidsvilkår. 

 
Behandling 
 
Møtet blei samrøystes lukka jf. kommunelova § 11-5 andre ledd. Til stede etter lukking var 
representantane i fylkestinget, fylkeskommunedirektør og utvalssekretær. 

 
 
Tilsetting av elev - og lærlingombod., foreslått av Anders Riise, Høyre 
Møre og Romsdal fylkesting tilsett Synne Astad Strøm som nytt elev- og lærlingombod i Møre og 
Romsdal fylkeskommune. 
Fylkesordførar ilag med lønsutvalet får mynde til fastsette løn og øvrege arbeidsvilkår. 
 
 

 
Monica Molvær (H) fekk permisjon kl. 14.30. 

41 voterande. 

  

  

Votering nr 1 - Votering over forslag 

Forslag: Tilsetting av elev - og lærlingombod.  
Anders Riise (H), Andre parti: FRP, AP 

For: 41 stemmer (100%) - AP 6, FRP 10, H 5, INP 1, KDL 1, KRF 3, MDG 1, NML 1, SP 5, SUNML 1, 
SV 3, UAVH 2, V 2 

Mot: 0 stemmer (0%)  
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Fylkesutvalet, 08.04.2025 - 41/25 
Innstilling: 

 Møre og Romsdal fylkesting tilsett Hilde Skjærstad som elev- og lærlingombod i Møre og 
Romsdal fylkeskommune. 

 Dersom Skjærstad takker nei, får Synne Strøm Astad tilbod om stillinga.  
  

 Tilsetting av Skjærstad eller Astad kan berre skje dersom det blir konkludert med at 
ingen tilsette i overtal er kvalifisert for stillinga.  
Dersom ein eller fleire tilsette i overtal er kvalifisert for stillinga skal den som har sterkast 
rett på stillinga etter rangeringsreglane i Møre og Romsdal fylkeskommune få tilbod om 
stillinga.  

 
 
Fylkesordføraren legg på vegne av eit samrøystes rekrutteringsutval fram følgjande tilråding: 

 Møre og Romsdal fylkesting tilsett Hilde Skjærstad som elev- og lærlingombod i Møre og 
Romsdal fylkeskommune. 

 Dersom Skjærstad takker nei, får Synne Strøm Astad tilbod om stillinga.  
  

 Tilsetting av Skjærstad eller Astad kan berre skje dersom det blir konkludert med at 
ingen tilsette i overtal er kvalifisert for stillinga.  
Dersom ein eller fleire tilsette i overtal er kvalifisert for stillinga skal den som har sterkast 
rett på stillinga etter rangeringsreglane i Møre og Romsdal fylkeskommune få tilbod om 
stillinga.  
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